

有關收集個人資料的聲明

你在本表格提供的個人資料，會供本校辦理有關申請。

你必須在本表格提供你的個人資料。如提供的資料不足，本校可能無法處理相關申請。

你有權按照《個人資料(私隱)條例》第 18 和 22 條及附表一第 6 原則的規定查閱及改正個人資料。

如欲查詢有關本表格收集的個人資料，包括查閱及改正資料，應提交：

屯門青山公路 393 號
屯門官立中學校長

Personal Information Collection Statement

The personal data provided in this form will be used by the School for processing the related application.

The provision of personal data by means of this form is obligatory. Failure to provide these data may affect the processing of the related application.

You have a right to request access to and correction of your personal data as provided for in Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance.

Enquires concerning the personal data collected by means of this form, including making requests of access and corrections, should be addressed to the Principal, Tuen Mun Government Secondary School (Address: 393 Castle Peak Road, Tuen Mun).